
P R O T O K O Ł Nr 4/2022 

z odbytego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Adamów w dniu 18 sierpnia 2022 r. 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy Adamów 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów 
Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy Adamów 
Pani Magdalena Galant - Pracownik Urzędu Gminy Adamów 
Pani Ewa Nogas - Pracownik Urzędu Gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Dyskusja nad regulaminem w/s udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 
budowy przydomowych oczyszczalni ścieków, 

4. Sprawy różne, 

5. Sporządzenie protokołu z posiedzenia, 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przed rozpoczęciem posiedzenia Komisji na wniosek Radnego Kuryło Jacka przedstawiciel 
firmy KSM KAROL- SZAŁACHA przedstawił i omówił ofertę wykonania przydomowej 
oczyszczalni ścieków. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 3. 
Posiedzenie otworzył Pan Dariusz Komisarczuk, przywitał wszystkich obecnych 
na komisji. Następnie stwierdził, że na stan 6 członków komisji, obecnych jest 5, co 
stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: 
(za głosowało 5 wstrzymało się 0 przeciw 0) 

Ad.3. Wójt Gminy Adamów zaproponował aby z puli środków przeznaczonych na budowę 
przydomowych oczyszczalni ścieków wykonać dwie w/w oczyszczalnie jedną przy zbiorniku 
wodnym oraz drugą na terenie Centrum Integracji Społecznej w Jacni. 



Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek Pana Wójta. 
W sprawie regulaminu udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy 
przydomowych oczyszczalni ścieków zabrał głos Pan Wójt oraz Pani Skarbnik. Przeprowadzono 
dyskusję w bardzo szerokim zakresie . Na wniosek Radnego Dariusza Sołtysa dyskutowano nad 
paragrafem 2 ustęp 3 . odnośnie udzielenia dotacji na budowę przydomowych oczyszczalni 
wszystkim; zarówno osobom fizycznym oraz przedsiębiorcom. Komisje po przeprowadzonej 
dyskusji przyjęło wniosek Pana Radnego Dariusza Sołtysa w głosowaniu jawnym wszystkich 
członków Komisji 8 osób za, 1 osoba się wstrzymała, 3 osoby przeciw 
Komisje również jednogłośnie uzgodniły i przegłosowały aby w paragrafie 2. ustęp 3 dokonać 
zmiany i zapisać, że przydzielenie dotacji na wykonanie przydomowych oczyszczalni ścieków 
może być wykonane jednorazowo . 

Ad.4. W sprawach różnych poruszano tematy : 
Wniosek Stowarzyszenia „Bitwy pod Komarowem 
-Komisja oceniła negatywnie wniosek dofinansowania budowy pomnika Chwały Kawalerii i 
Artylerii Konnej jednogłośnie 5 członków przeciw. 
Wniosek Uczniowski Klub Sportowy „SORGA" 
-Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w wniosek w sprawie dofinansowania wyjazdu trzech 
uczniów na zawody Mistrzostw Europy Młodzieżowców 3 członków za, 2 członków przeciw 
Wniosek Mieszkańców wsi Rachodoszcze 

- głos zabrał Sekretarz Gminy i przedstawił stanowisko Gminy, że z uwagi na warunki 
techniczne nie jest możliwa budowa, natomiast naprawę wykonywać ze środków Funduszu 
Sołeckiego. Radny Jan Kawałko odpowiedział , że stanowisko powyższe przedstawi 
mieszkańcom natomiast uważa, że remont lub budowę nowej drogi powinna przeprowadzić 
Urząd Gminy Adamów ze środków zewnętrznych oraz Gminy tak jak przy budowie dróg w 
innych miejscowościach. 
Pan Wójt Gminy Adamów zwrócił się z prośbą odnośnie poszukanie oszczędności za opłaty 
oświetlenia ulicznego 

Komisje wspólnie po przeprowadzonej dyskusji ustaliły, że oświetlenie dróg należy skrócić do 
godziny 21;00. Przeprowadzono głosowanie 9 członków za, 3 członków wstrzymało się. 

Wniosek w sprawie zamiany nieruchomości; 
- Komisja zgadza się na zamianę nieruchomości po uzgodnieniu i poniesieniu kosztów przez 
wnioskodawcę 

Wniosek w sprawie zakupu części działki Nr. 1591/30 został 
pozostawiony do rozpatrzenia na najbliższą sesję Rady Gminy Adamów po uzgodnieniu 
stanowiska z mieszkańcami Bondyrza. 
Wniosek w sprawie ustanowienia służebności drogi dojazdowej przez 
działkę gminną o Nr 1591/12 
-Komisja zaopiniowała pozytywnie złożony wniosek. 

Wniosek przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Bożena Skiba odnośnie 
przekształcenia działki pod budowę państwa w miejscowości Czarno woda. 

- Komisje zaopiniowały wniosek pozytywnie; za głosowało 9 członków, wstrzymało się 2 
członków, przeciw 0. 

Komisja jest za zwiększeniem dotacji dla CIS-u w celu koszenia dróg gminnych , placów 
użyteczności publicznej, placów zabaw, przystanków. 

Ad.5. Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.6. Przewodniczący Dariusz Komisarczuk w związku z wyczerpaniem porządku obrad zamknął 
posiedzenie Komisji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 



Podpisy Komisji: 


